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  - Nisam imao nekih velikih problema. Nije ovo prvi put da je palo ovoliko snega. Bilo ga je i
ranijih godina. Zavisi ko je kako navikao i kakva su mu ranija iskustva sa snežnim problemima.  
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